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I N T E R P E L A C J A  

 

w sprawie możliwości budowy przystanku „Naramowice Wschód” w ramach modernizacji  
obwodnicy kolejowej 

 
 Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 Niezwykle cieszy, że wkrótce rozpocznie się modernizacja towarowej obwodnicy Poznania 

umożliwiająca wykorzystanie jej do ruchu pasażerskiego. Inwestycja ta może rozwiązać wiele problemów 

komunikacyjnych północnej części miasta. Istotne jest zwłaszcza planowane utworzenie nowych stacji na 

przykład „Piątkowo” i „Naramowice”.  

 Pragnę jednak zwrócić uwagę, że planowana stacja „Naramowice” będzie obsługiwać głównie rejon 

ul. Błażeja i ul. Jasna Rola, gdzie już teraz dociera tramwaj.  

 Tymczasem coraz większe problemy transportowe dotyczą rejonu ul. Rubież, ul. Karpia, ul. Sielawy i 

ul. Czarnucha. W ostatnich latach powstały tam mieszkania dla kilkunastu tysięcy osób. W niedalekiej 

przyszłości powstaną zaś kolejne budynki dla tysięcy mieszkańców.  

 W związku z powyższym wnioskuję, w ramach planowanej modernizacji przebudowy obwodnicy 

kolejowej, o przeanalizowanie możliwość utworzenia jeszcze jednej stacji „Naramowice Wschód”, która 

obsługiwałaby osiedla w rejonie ul. Rubież, ul. Karpia, ul. Sielawy i ul. Czarnucha.  

  

 Z poważaniem 

 (-) Adam Szabelski 
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